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Datum: 2020-11-10

Tid: 12:20

Plats: Zoom

Närvarande: Ordförande Leo Okawa Ericson, Sekreterare Mika Ivarsson, Klubbmästare Hampus Sandqvist,

Tillg̊angsansvarig Leon Philip, Informationsansvarig Noa Lerch

1 Mötets öppnande

Ordförande Leo Okawa Ericson öppnade mötet med en vakuumflaska istället för klubba.

2 Formalia

Val av justerare

Beslut: att välja Noa Lerch till justerare.

Godkännande av dagordning

Beslut: att godkänna dagordningen.
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3 Lägesrapport

Ordförande Leo Okawa Ericson har skickat ut kallelsen till stormötet, medverkat i Styrelse-AMAn, samt h̊allt

i lunchsamtal med Alumner. Han meddelade ocks̊a att en representant fr̊an UTN-styrelsen kommer att vara

med p̊a FUM.

Sekreterare Mika Ivarsson har skapat ett GitHub repository för styrelsedokumenten, där man kan skicka pull-

requests som motioner, och som automatiskt kompilerar pdf:er fr̊an LaTeX kod.

Klubbmästare Hampus Sandqvist ska ha spelkväll ikväll. Han har tillsammans med Klubbmästare Sara Liljefors

börjar fundera p̊a en julavslutning i form av en Zoom-sittning.

Tillg̊angsansvarig Leon Philip hade ingenting att rapportera

Informationsansvarig Noa Lerch har g̊att ut med postbeskrivningar för FUM, samt ett event för stormötet.

4 Mötesfr̊agor

Verksamhetsplan

Vi behöver skriva en veksamhetsplan, och vi har en fr̊an förra året vi inte tittat p̊a förrut. Detta diskuterades

och en plan började sp̊anas p̊a.

AMA

Det kom ingen. Vissa studenter rapporterade att de inte kom för att de inte visste vad de skulle fr̊aga, men de

verkar inte veta n̊agonting alls om styrelsen eller stormötet.

Beslut: att sammanställa postbeskrivningar ock skicka i Discord, samt be reccarna skicka ut informationen i

sin egna Discord.

5 Övriga fr̊agor

Ny ljusslinga till Foo

Den vi har nu har g̊att sönder. Tillg̊angsansvarig Leon Philip har rättighet att köpa in en utan styrelsebeslut.

Bonsai Campus

Ett företag har marknadsfört en produkt till oss, som vi tyckte s̊ag rimlig ut, och vill veta mer om. De erbjöd

ett videomöte, vilket flera i styrelsen uttryckte intresse för.

6 Mötets avslutande

Kl. 12:55
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Sekreterare Mika Ivarsson

Ordförande Leo Okawa Ericson

Justerare Noa Lerch
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